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Hei
Takk for henvendelsen.
Som du nevner i eposten har det vært områder med dårlig dekning både på Kiran og i Skjøra.
Det siste året er det kommet et ny telemaster på Harbakfjellet som forhåpentligvis skal dekke noen områder bedre.
Samtidig ser vi at den ikke dekker opp alt. Vi er i en dialog med Telenor for å se nærmere på områdene med ingen
eller dårlig dekning.
 
 
Vi har også søkt om midler for fiberutbygging for Kiran -Skjøra. Fylket jobber nå med en anbudsrunde. Vi håper på
en snarlig avklaring på denne søknaden.
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Hei! 
Er i ferd med å kjøpe fritidsbolig på Kiran, og er av den grunn interessert i hvordan utbygging av dette vil foregå. 
Det er vel ikke å ta for hardt i å si at det er veldig dårlig dekning for mobil også. Spesielt når en beveger seg innover
Nordskjørveien mot Skjøra.
Dette er viktig for oss som kanskje trenger hjemmekontor en gang i mellom. 
Mvh Anbjørg Therese Isdahl 
 


